
Kære HB. 
 
Bestyrelsen i Storkreds Sjælland har d.d. drøftet jeres anmodning om, at vi tager stilling til hvorvidt vi har 
tillid til at I fortsætter, eller om det skal indkaldes til ekstraordinært årsmøde. 
 
Der er enighed blandt de fremmødte i at der tillid til at I i HB er jeres ansvar bevidst og vil gøre alt hvad I 
kan for at løse de problemstillinger der måtte være, at lære af de erfaringer I har fået og lytte til de input 
der er kommet og kommer til jer frem mod det ordinære årsmøde. 
 
Noget af det vi har drøftet er om det ville være en god ide at I får en repræsentant fra ombudsrådet eller 
konfliktmælingsrådet med på jeres møder. 
 
Der begynder at komme henvendelser fra vores medlemmer, der ikke nødvendigvis sidder i bestyrelser. 
De hører og ser ting rundt omkring om hele denne situation og udtrykker til dels utryghed og stor undren 
over hvad der sker. Vi tænker faktisk, at det ville være rigtig godt hvis I fik sammenfattet en mail og 
sendt den ud til alle medlemmerne, så de kan få en forståelse af hvad der er foregået. Uvished og 
manglende gennemsigtighed skaber alt for meget uro. 
 
De bedste hilsner. 
 
Storkreds Sjælland 


